

Title (en)

Rig for a skiff or a wind-surf board.

Title (de)

Takelage für ein leichtes Boot oder Wind-Surf-Brett.

Title (fr)

Gréement d'esquif léger ou de planche à voile.

Publication

EP 0030495 A2 19810617 (FR)

Application

EP 80401705 A 19801128

Priority

- FR 7929473 A 19791130
- FR 8001218 A 19800121

Abstract (en)

The invention relates to the rig of single-masted light skiffs on which is threaded, with the aid of an attached sleeve, a triangular sail whose peak is connected to the end of a boom or of a wishbone. According to the invention, the sleeve (11) has a perimeter which is larger than that of the mast (13), and it is stretched by a filling lining (14) of synthetic foam. Such a rig is particularly suitable for a wind-surfing board. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne le gréement des esquifs légers à mât unique sur lequel est enfilée, à l'aide d'un fourreau rapporté, une voile triangulaire dont l'empointure est reliée à l'extrémité d'une bôme ou d'un wishbone. Selon l'invention, le fourreau (11) a un périmètre plus grand que celui du mât (13) et il est tendu par une garniture de remplissage (14) en mousse synthétique. Un tel gréement convient particulièrement pour une planche à voile.

IPC 1-7

B63H 9/08; B63B 35/72; B63B 15/00; B63H 9/10

IPC 8 full level

B63B 35/79 (2006.01); **B63H 9/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

B63H 9/08 (2013.01)

Cited by

DE3300349A1; FR2518049A1; EP0130987A4; DE3214339A1; FR2581021A1; US4501214A; US2019023360A1; US10668994B2; WO9529841A1; WO8500336A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0030495 A2 19810617; EP 0030495 A3 19810930

DOCDB simple family (application)

EP 80401705 A 19801128